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LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS, SPORTA UN SOCIĀLĀS KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2025.gada 13.februārī            Nr.2 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 
Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada: Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas priekšsēdētāja Anda Kušķe 
 
Sēdi protokolē: pašvaldības administrācijas izpildsekretāre Ilva Asejeva 
 
Sēdē piedalās komitejas locekļi:  

deputāts Guntis Albergs, 
pašvaldības domes priekšsēdētāja Gita Avote, 
deputāts Dace Bašķe, 
deputāts Agnis Birkavs, 
deputāts Baiba Karpova, 
deputāts Vents Armands Krauklis, 
deputāts Anda Kušķe, 
deputāts Līga Lāce-Jeruma, 
deputāts Unda Ozoliņa, 
deputāts Sandra Pilskalne 

 

Sēdē nepiedalās komitejas locekļi: deputāts Andris Dainis – aizņemts pamatdarbā 
 
Sēdē piedalās domes deputāti: deputāts Kristaps Sula  
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Valdis Šaicāns – izpilddirektors 
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja  
Linda Ļebedeva – Juridiskās nodaļas vadītāja  
Inguna Medne – Izpilddirektora palīdze  
Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste  
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists  
Arita Ārgale – Personāla nodaļas vadītāja  

Natālija Dubrovska – Sociālā dienesta vadītāja  
Guntis Vilguts – datorsistēmu un datortīklu administrators 
Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore  

   Sniedze Ragže – Valkas Mākslas skolas direktore 
 

Uzaicinātā persona: Maija Puķīte – pensionāre 
 

Darba kārtība: 
 

1. Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
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2. Par finansiālu atbalstu modes deju grupai "Aija" 

3. Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Grozījumi Valkas novada pašvaldības 

saistošajos noteikumos Nr.17“Par materiālo atbalstu Valkas novada daudzbērnu ģimenēm un 

aizbildņiem”” apstiprināšanu 

4. Par mūžizglītības koordinatora funkcijas nodrošināšanas iespējām pašvaldībā 

 

 
1.§ 

Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo A.Kušķe. 
Komitejas priekšsēdētāja A.Kušķe aicina balsot par darba kārtības apstiprināšanu. 

"PAR"  -  
10 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Vents Armands Krauklis, Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, 
Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J : apstiprināt komitejas darba kārtību. 

 
 

2.§ 
Par finansiālu atbalstu modes deju grupai "Aija" 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu, A.Kušķe. 
Debatē: I.Grandava, V.A.Krauklis, G.Albergs, S.Pilskalne, B.Karpova, G.Avote, U.Ozoliņa. 
Uzstājas uzaicinātā persona M.Puķīte informējot par kolektīva 25.gadu jubilejas koncerta plānoto norisi un 
iespējamajiem izdevumiem. 
Komitejas vadītāja A.Kušķe jautā, vai kolektīvs ir pieprasījis finansējumu no kultūras nama budžeta, jo ir 
kultūras nama kolektīvs, uz ko M.Puķīte paskaidro, ka nav to izdarījuši. 
I.Grandava ierosina no Kultūras pārvaldes budžeta piešķirt 100 EUR, iesniedzot tāmi. 
V.A.Krauklis izsakās, ka ja savlaicīgi iesniegtu pieprasījumu, tad varētu saņemt 50 EUR. 
G.Albergs izsakās, ka ņemot vērā, ka ir plānots jubilejas koncerts, kuru varēs apmeklēt par brīvu, būtu 
jāpiešķir finanšu līdzekļi. 
S.Pilskalne atbalsta finansējuma piešķiršanu un izsakās, ka arī kolektīvam “Lustiņdancis” notiek kolektīva 
10.gadu jubileja martā, kur uzaicināti 10 kolektīvi, arī šeit būtu nepieciešami ziedi.  
V.A.Krauklis aicina citi gadu iesniegt budžeta pieprasījumu, bet šoreiz piešķirt līdzekļus un papildus arī 
piešķirt kolektīva “Lustiņdancis” pasākumam. 
B.Karpova izsakās, ka nav mani pasākumi un amatierkolektīvu pasākumi, visi pasākumi tiek organizēti 
tautas nama budžeta ietvaros un nauda ziediem ir paredzēta. Nesaredz, kāpēc būtu jāparedz papildus 
finansējums. 
G.Avote ierosina sagaidīt jauno Kultūras pārvaldes vadītāju, kas risinās šo jautājumu. 
U.Ozoliņa uzskata, ka jābūt komitejas lēmumam, ka šāds atbalsts būs, nevis gaidīt, ka kāds pēc tam to 
risinās. 
A.Kušķe aicina balsot, atbalstot 100 EUR piešķiršanu no Kultūras pārvaldes budžeta. 

"PAR" -  
10 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Vents Armands Krauklis, Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, 
Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  
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1. Piešķirt finanšu līdzekļus EUR 100 apmērā modes deju grupai “Aija” no Kultūras pārvaldes 
budžeta. 

2. Par lēmuma izpildi atbild Kultūras pārvaldes vadītājs. 
 
 

3.§ 
Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi Valkas novada pašvaldības 

saistošajos noteikumos Nr.17 “Par materiālo atbalstu Valkas novada daudzbērnu ģimenēm un 

aizbildņiem”” apstiprināšanu 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, N.Dubrovska. 
N.Dubrovska izklāsta, ka saistošie noteikumi izskatīti darba grupā, tie tika nodoti iedzīvotāju apspriešanai, 

viedokļi netika saņemti. 

U.Ozoliņa jautā, vai šie grozījumi nepasliktinās situāciju aizbildņiem, uz ko N.Dubrovska atbild noraidoši. 

Papildu jautā, kāpēc otri saistošie noteikumi nav iesniegti izskatīšanai šajā komitejā, jo līdz ar to nav 

iespējams redzēt vai grozījumi nepasliktina aizbildņu situāciju. 

A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

"PAR" -  
10 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Vents Armands Krauklis, Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, 
Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  

1. Atbalstīt lēmuma projektu "Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi Valkas 

novada pašvaldības saistošajos noteikumos Nr.17 “Par materiālo atbalstu Valkas novada 

daudzbērnu ģimenēm un aizbildņiem”” apstiprināšanu. 

2. Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
 

4.§ 
Par mūžizglītības koordinatora funkcijas nodrošināšanas iespējām pašvaldībā 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot saturu, A.Kušķe. 
Debatē: U.Ozoliņa, A.Ārgale, G.Albergs, V.A.Krauklis. 
A.Kušķe informē, ka šis jautājums tika izskatīts jau iepriekšējā komitejā, kurā tika uzdots uzdevums izvērtēt 
šī speciālista funkcijas, kuras varētu veikt pašvaldībā. Ir notikusi kopīga sanāksme, piedaloties U.Ozoliņai, 
A.Kušķei, L.Teterei un R.Rastakam, kurā tika diskutēts par šo jautājumu. Rezultātā tika izveidots saraksts 
ar funkcijās un uzdevumiem, kas uz doto brīdi izskatās pēc pilna laika darbinieka amata apraksta. Tā kā 
daļu no funkcijām jau veic Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļa, bet tas kas nepieciešamas šobrīd ir 
Eiropas projekti, kur nepieciešama iedzīvotāju iesaiste, kā arī jādomā par finansējuma piesaisti. Šobrīd 
redzējums ir, ka šis darbinieks varētu būt minētajā nodaļā, un iespējams būtu nepieciešams iekšējais 
konkurss, kura rezultātā šie pienākumi būtu kā papildu darbs. 
U.Ozoliņa izsakās, ka šis darbinieks varētu būt no Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vai kādas kultūras 
iestādes, ierosina rīkot iekšējo konkursu, jo finansējums nav liels. 
A.Ārgale norāda, ka atbilstoši Pašvaldību likumam pašvaldības iestādes nevar veikt iekšējos konkursus. 
Citi deputāti norāda, ka tādā gadījumā varētu veikt iekšējo aptauju.  
U.Ozoliņa ierosina šodien vienoties par principu, un tālāk domāt par to, kā tehniski to varētu izdarīt. 
V.A.Krauklis aicina noteikt atbildīgo par šī uzdevuma izpildi. 
U.Ozoliņa norāda, ka amata vietai būtu jābūt nodaļā, līdz ar to nodaļai ir jābūt atbildīgai par amata vietas 
izveidi, un sarunās ar Personāla nodaļu un Juridisko nodaļu atrast iespējamo risinājumu, pie tam paralēli 
veikt aptauju par darbinieku interesi. 
A.Kušķe aicina balsot.  
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"PAR" -  
10 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Vents Armands Krauklis, Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, 
Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  

1. Atbalstīt amata vietas “Mūžizglītības speciālists” izveidi. 

2. Uzdot Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājam kopā ar Personāla nodaļas vadītāju veikt 

iekšējo aptauju par atbilstoša darbinieka piesaistīšanu mūžizglītības speciālista pienākumu 

veikšanai. 

3. Doto uzdevumu veikt līdz nākamajai komitejai, tas ir, līdz šī gada 13.martam. 

 

V.Šaicāns informē, ka jautājumā par reprezentācijas precēm (pīrādziņiem un ziediem) ir uzrunāti iestāžu 

vadītāji, lūdzot iesniegt priekšlikumus, informācija tiks apkopota un visi vadītāji tiks informēti kopīgajā nodaļu 

un iestāžu vadītāju sanāksmē šī gada 20.februārī. 

Ņemot vērā, ka komitejā piedalās L.Tetere, kas domes sēdē tiks apstiprināta Kultūras pārvaldes vadītājas 

amatā, V.A.Krauklis ierosina sarunas veidā iztaujāt L.Teteri.  

A.Kušķe atkārtoti jautā par Ētikas kodeksa izstrādi, uz ko L.Ļebedeva skaidro, kas šobrīd tiek veidots 

saraksts, kuri normatīvie akti būtu jāsakārto un minētais akts ir darāmo darbu sarakstā.  

A.Kušķe jautā izpilddirektoram V.Šaicānam, vai ir veiktas pārrunas ar autobusu vadītājiem par drošību 

autobusos, uz ko V.Šaicāns paskaidro, ka kopumā informācija ir nodota. G.Avote informē, ka skolēni 

piesprādzējas, kā arī Pašvaldības policija rīko reidus, pārbaudot skolēnu autobusu drošību. 

 

Sēde slēgta pulksten 10:50 

 
Sēdes vadītājs        Anda Kušķe 
 
Protokolēja        Ilva Asejeva 


